
Z á p i s 

č. 5/2023 

 

ze schůze Prezídia ČMS CHPH konané dne 18.10.2023 v Jihlavě.  
 

Přítomni: Ing. Novotný Jaroslav, Lundák Pavel, MVDr. Polášek Martin, lng. Jakubec Jan, Uherek 

Miroslav, Bortlová Dagmar, Bc. Zadražil Martin, Novotný Jiří, JUDr. Opatrný Pavel, Husák Petr, Zeman 

František a Ing. Hlaváček Jiří 
 

Omluven: Hanzel Tomáš a Kubáček Lubomír 

  
Program:  

1) Zahájení  

2) Projednání účasti na Olympiádě v Maastrichtu 
3) Příprava CV 

4) Zpráva sportovní komise a komise pro standard 

5) Celostátní soutěže 2023 

6) Návrhy změn svazových dokumentů 

7) Financování svazu, příspěvky, časopis atd. 

8) Žádost o zřízení OS Kolín a MS Kutná Hora 

9) Dopingové kontroly  

10) Různé termíny zemských výstav apod. 

 
ad 1) Prezident svazu Ing. Novotný Jaroslav zahájil jednání. Přivítal přítomné a seznámil je s programem, 

který byl (bez návrhu na doplnění) schválen.   

 
ad 2) Prezident zopakoval, že delegáti na olympiádu jsou Kubáček Lubomír a Hanzel Tomáš. Nahlášeni 

jsou i posuzovatelé Hrbáč Daniel a Šulák Karel. Dále bylo schváleno, že náš zástupce bude na kongresu 

FCI v Maastrichtu hlasovat pro zvolení do funkce prezidenta FCI kandidujícího rumunského prezidenta 

Tunduce a do funkce viceprezidenta rakouského prezidenta Marchata. 

Byla podána informace, že na www stránkách holandského svazu lze objednat ubytování, vstupenky na 

výstavu, resp. na gala večer apod. odkaz na web je dostupný na www stránkách svazu.    

    

ad 3) Zástupci výstavního výboru CV Lundák Pavel a Ing. Jakubec Jan informovali prezídium o průběhu 

přípravy výstavy CV v Lysé nad Labem. Konat se bude v pátek 12.01. a v sobotu 13.01.2024. Výstava 

bude otevřena v pátek od 14.00 do 18.00 v sobotu od 9.00 do 16.00 hod. Cena vstupenky na každý den je 

100 Kč. Propozice výstavy jsou zveřejněny na www stránkách svazu. 

Prezident informoval, že se již dnes připravuje další CV v Hluku 2025. Prezídiem byl pověřen k jednání 

s provozovatelem haly RSDr. Uherek Zdeněk a Uherek Miroslav, aby zajistili termín a detaily konání ve 

sportovní hala v Hluku. 

  

ad 4) MVDr. Polášek Martin informoval o jednání sportovní komise, která navrhuje: 

- u Generálního mistrovství ČR a Mistrovství ČR dlouhých tratí, aby se počítal jeden závod nad 650 

km (bez tolerance) a dva závody nad 500 km (+-5 %).  

- sjednocení názvů vypočtených souborů kooperací. První závod u všech OS má název „01.txt“ další 

„02.txt“ atd. U kooperací „KO01.txt“ další „KO02.txt“. u seznamu chovatelů používat pouze název 

„sezchov.txt“ 

- zásadu postupu při změnách propozic soutěží: informování programátora Ing. Škovrana, který zjistí, 

zda je tato změna proveditelná   

- upřesnění postupu při konstatovaní více holubů ve stejném čase na konci procent závodu. Úpravu 

výpočetního programu závodů zajistí Ing. Škovran. 



- sportovní komise doporučuje prezídiu, aby důrazně upozornila ty OS, kde hostují zahraniční chovatelé, 

na povinnost vyplívající ze ZŘ, tyto chovatele hlásit výcvikářům zemských spolků před začátkem 

sezony. 

- sportovní komise doporučuje provést školení výpočtářů výsledků. 

- sportovní komise konstatovala, že funkcionáři některých OS nezajistili kontrolu správnosti zadání 

závodů do nadoblastních soutěží. Chybně vypočítané výsledky po konečném termínu oprav budou 

vyřazeny z celostátních soutěží. Při nesprávném zadání bude odpovědnost za vyřazení OS na bedrech 

dotčených předsedů OS 

- důsledně vyžadovat povinnost těch OS, kteří mají garanci za vypouštěcí místa, informovat o změnách. 

Stále častěji se stává, že startovací místa jsou zavírána majiteli pozemků a tato situace je zjištěna až 

při příjezdu kamionů na startovní místo. 

- prezident upozornil na to, že ve výsledcích jsou holubi, kteří mají 13 let a více, což ZŘ nepřipouští.  

 

JUDr Opatrný Pavel seznámil prezídium s činností komise posuzovatelů. V roce 2023 se sešla 2x. Na 

posledním školení se hlavně proškolilo používání tabletů při posuzování.  

Informoval o návrhu posuzovatelů pro CV 2024: Hrbáč Daniel, Ing. Výtisk Jaromír, Novák Vladislav, 

Jonáš Jan, Ing. Kasal Václav, Mareš Karel, Ing. Krejzek Rostislav, Uherek Miroslav, Šulák Karel a Ingr 

Ivan.    

 

ad 5) Celostátní soutěže byly probrány v předchozím bodě. Návrh sportovní komise bude předložen ke 

schválení svazové konferenci. 

 

ad 6) Návrhy změn svazových dokumentů  

- Posuzovatelé na posledním školení navrhují změny ve Výstavním řádu. Prezídium změny projednalo 

a navržené znění bude předloženo ke schválení svazové konferenci a je přílohou tohoto zápisu. 

- Z jarní konference Českého spolku vyplynul návrh změny stanov, který bude předložen svazové 

konferenci: snížení počtu členů výboru MS a ZO na 3 (předseda + 2 členové výboru). U revizní 

komise pouze 2 (předseda + 1 člen).  

ad 7) Návrh na financování svazu, příspěvky, časopisu apod. přednesl Ing. Jakubec Jan. Podrobně rozebral 

všechny položky rozpočtu a konstatoval, že rozpočet je plněn. Na příští rok bylo po dlouhé diskusi přijato, 

že členské příspěvky budou dále 100 Kč, cena časopisu bude pro člena svazu 160 Kč a ostatní 180 Kč. 

Svazové konferenci bude navrženo: Kroužky 5 Kč (0,50 Kč zemský spolek a 1 Kč svaz), gumičky 2 Kč. 

Aukční poplatek 100 Kč pro holuba c CZ kroužkem a 200 Kč pro zahraničního. Navržené změny budou, 

jako součást rozpočtu svazu, předloženy ke schválení svazové konferenci. 

Dále pokladník konstatoval, že všechny půjčky, které svaz poskytl jsou uhrazeny.   

 

ad 8) Prezident seznámil prezídium se zněním žádosti o zřízení OS. Žádost podaly spolky Kolín a Kutná 

Hora. Vzhledem k tomu, že Český spolek tuto žádost schválil a k žádosti byly předloženy požadované 

dokumenty, byla žádost prezídiem schválena. Schválen název OS Kolín. 

 

ad 9) O dopingové kontrole informoval Novotný Jiří. Kontrola byla provedena u dvou chovatelů. Vzorky 

byly odeslány do Holandska. Výsledek negativní.   

  

ad 10) Výstavy: Český spolek 18.11.2023 v Hýskově, Moravskoslezský spolek 11.11.2023 v Babicích . 

- Prezident rovněž navrhl, aby byl stanoven příspěvek pro chovatele, kteří reprezentují na 

olympiádách a evropských výstavách. Návrh 1000 Kč na chovatele. Hlasováno: všichni pro.   

- Členové prezídia doslali přístup k nové webové stránce svazu, Připomínky zaslat.  

 

 

 

Zapsal:     Ing. Hlaváček Jiří  
Schválil:  Ing. Novotný Jaroslav  
                 prezident ČMS CHPH  

 


